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Betreft:  

FOT Helmond GR Peelgemeenten huishoudelijke ondersteuning 
 
Notulist: Cathelijn van Tongeren, contractmanager 
Datum:  1 mei 2023 
Tijd:  15.00 – 16.30  
Locatie: Huis voor de Samenleving, Deurne 
Voorzitter:  Esther Merlo, Beleidsmedewerker 
Aanwezig: Ingrid V. Santvoort (RinetteZorg), Caroline Engels (Savant Zorg), Edwin Walhout 
(Axxicom), Manon Smits (ActiefZorg), Esther Merlo (GR Peelgemeenten), Gertjan Christiaanse 
(GR Peelgemeenten), Yvonne Botterhuis (Tzorg), Monique Hubrechsen (Tot uw Dienst), 
Cathelijn van Tongeren (Bizob), Michelle Versteegen (Land van Horne), Anoek Huigen 
(Helmond), Aida Riestra Ramos (Actiefzorg), Celine Soeter (Helmond).  
Afwezig: Poetszorg, Acteon, Thuiszorg Samen Verder 
  
 
Opening en welkom 
Esther heet iedereen welkom en opent de vergadering. 
 
Verslag vorige bijeenkomst 
Tot Uw Dienst, pagina 1 ‘Oplossingen personeelstekorten’: in Laarbeek is de toegang veel 
strenger geworden, er zijn veel klachten over dat het proces niet gaat zoals het hoort.  
 
Gertjan: hierover is een afspraak ingepland met de toegang van Laarbeek.  
 
Poetszorg, pagina 3 ‘Ontwikkelingen resultaatgericht’: Poetszorg heeft aangegeven voorstander 
te zijn van het PxQ model en heeft aangegeven om deze opmerking te notuleren. Dit is niet 
gebeurd en verzoekt om dit alsnog in de notulen aan te passen. 
 
Esther geeft aan dat de notulist dit aanpast.  
 
Ontwikkelingen resultaatgericht – uren 
Esther: eind januari is er een bijeenkomst gehouden voor raadsleden en is er een advies gedaan. 
Waar komen we vandaan en waar staan we nu? Enerzijds zijn cliënten tevreden over hoe het 
huidige systeem is ingericht. Anderzijds zijn er zorgen rondom hoe dit houdbaar te houden gezien 
de huidige ontwikkelingen in de arbeidskrapte.  

Notulen  
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Esther geeft aan dat we de ontwikkelingen goed gaan volgen. 3 juli is de implementatiedatum. 
Consulenten gaan een scholing volgen hoe te indiceren.  
 
Gertjan: er zal een product bijkomen in uren.  
 
Celine: in Helmond wordt het voorstel over 2 weken aan de commissie voorgelegd, dit is nu verder 
afachten. We blijven de ontwikkelingen volgen.  
 
Anouk: de lijn is indiceren richting uren, maar wat het gaat worden is nog afwachten.  
 
Wijzigingen CAO VVT (Actiefzorg, Acteon)  
Actiefzorg: aanleiding is het nieuwsbericht op Skippr over de loonontwikkelingen, d.d. 19-04. Hierin 
is opgenomen om de CAO VVT eerder open te breken. Loonsverhoging van 10% is afgewezen. Dit 
zal richting de 15% gaan. Het streven is om dit voor 1 juli rond te hebben. Hier kan alvast rekening 
mee worden gehouden voor de tarieven 2023/2024.  
 
Esther: we volgen deze ontwikkelingen.  
 
Personeelstekorten - Inzet zomervakantie 
Esther: vanuit de Peelgemeenten zijn er signalen dat er veel aanbieders op ‘rood’ staan in het 
plaatsingsoverzicht. Klopt dit of is het niet actueel?  
Vanuit contractmanagement is er een belronde gedaan met een aantal aanbieders om de 
beschikbaarheid te checken.  
 
Actiefzorg: het plaatsingsoverzicht/personele bezetting is een heel bewerkelijk proces en is 
afhankelijk van veel factoren. In Zeist wordt er gewerkt met een interactief systeem waarbij de 
cliënten inzichtelijk zijn en waar aanbieder op in kan schrijven. Manon mailt een voorbeeld hiervan 
+ contactpersoon.  
 
Esther: we hebben grote zorgen om de wachtlijst, omdat er nu ook signalen komen dat bestaande 
cliënten worden teruggegeven. Wie is verantwoordelijk en welke afspraken worden hierover 
gemaakt?  
 
Savant, Tot Uw Dienst: we moeten middelen in zorginzet om de beschikbare middelen optimaal in 
te zetten voor de klant.  
 
Gertjan: ik hoor korte termijn oplossingen, hoe is dit voor de lange termijn? We vrezen dat er straks 
een wachtlijst komt wanneer alles op rood staat.  
 
Allen: wat kan er gezamenlijk? Bv. campagnes, flexpool, samen optrekken bij zorginzet? 
 
Allen: bezetting zomerperiode wordt dit jaar (nog) lastiger en wekelijkse zorginzet is niet 
gegarandeerd.  
 
Esther: is er behoefte om op papier te zetten wat de speelruimte is?  
Iedereen kent dezelfde signalen en werkwijze om mee te denken in oplossingen.  
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Het teruggeven van bestaande cliënten is contractueel niet toegestaan. Wanneer er sprake is van 
een cliëntenstop legt aanbieder contact met de gemeente. Aanbieder draagt zorg voor een warme 
overdracht.  
 
Gertjan: we zullen de consulenten tijdig informeren dat de verwachting is dat in de zomerperiode 
niet wekelijks zorg ingezet kan worden.  
 
Rondvraag en afronding  
Savant: willen consulenten eraan denken om meer informatie te versturen bij een beschikking?   
Blijft de servicebeurt in Helmond gehandhaafd? 
 
Gertjan: we vragen dit intern na. 
 
Cathelijn: de vervanger van contractmanager Loes Kaethoven is bekend, dit is Davida Spunda-
Marcelissen. Zij zal de volgende FOT aansluiten.  
 
Anouk: welke actie ligt er concreet voor wie t.a.v. de wachtlijst?  
 
Esther: beleid komt met een voorstel, mogelijk dat er een Teams omgeving kan worden ingericht 
waarop aanbieders zelf de gegevens in kunnen vullen.  
 
Tot Uw Dienst: we merken bij herindicatie dat consulenten hier te laat mee zijn.  
 
Esther: de verantwoordelijkheid ligt bij cliënt / aanbieder om tijdig (6-8 weken van tevoren) contact 
op te nemen.  
 
Esther sluit de vergadering.  
De volgende FOT is gepland op maandag 26 juni van 14.00 tot 16.00 uur (Teams). 
 
 


